
Zápisnica 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári konané dňa 

29. 4. 2008 

 

 

Prítomní: MUDr. Jana Gasperová, Edita Klembasová, MVDr. Július Balog, Bc. Jozef Vretenička, 

                 Pavel Gavalec, Karol Pajda, Róbert Sobota, Ing. Ján Kubaliak, Jaroslava Skypalová,  

                 Mgr. Pavel Jánošík, MUDr. Radovan Baník, Darina Srnišová  

 

Ospravedlnený:                 Ing. Július Kišák      

 

Primátor:                           Ing. Pavel  R O N Č Á K 

Prednosta:                          JUDr. František  K R A J Č O 

Hlavná kontrolórka:                   Iveta  L A K O T O V Á 

Zapisovateľka:                           Marta  K U P Č E K O V Á 

 

II. 

 

    Rokovanie mestského zastupiteľstva zahájil a viedol primátor mesta Ing. Pavel Rončák, ktorý 

privítal všetkých prítomných. Konštatoval, že na zasadnutí sú prítomní 12 poslanci a preto je 

uznášaniaschopné. 

 

Za overovateľov určil:    MUDr. Radovan  B A N Í K 

                                                      Pavel  G A V A L E C 

Hlasovanie: Kto je za to, aby overovateľmi zápisnice boli MVDr. Baník a p. Gavalec? 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

Návrhová komisia: MUDr. Radovan  B A N Í K 

                                             Karol  P A J D A 

                                 Ing. Ján  K U B A L I A K 

Hlasovanie: Kto je za to, aby v návrhovej komisii pracovali: MVDr. Baník, p. Pajda a Ing. 

Kubaliak? 

11 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 
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Slávnostné prijatie bezpríspevkových darcov krvi 

    Primátor mesta sa prihovoril k pozvaným darcom krvi - držiteľom Jánskeho plakety a odovzdal 

im kvety a odmenu.  

Zloženie sľubu poslankyne 

    V pracovnej časti rokovania zložila sľub poslanca p. Jaroslava Skypalová na uvolnené miesto po 

p. Renate Kanckovej. 

 

PROGRAM: 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2. Záverečný účet mesta Poltár za rok 2007 

3. Správa o činnosti komisie kultúry 

4. Správa o činnosti stavebnej komisie 

5. R ô z n e 

Hlasovanie: Kto je za to, aby sa MsZ riadilo týmto programom? 

12 za                                                 - proti                                        - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

 

1. Správa o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

     Túto správu predniesol zástupca primátora MUDr. Radovan Baník. Je vypracovaná písomne 

a v plnom znení priložená k zápisnici. 

Diskusia: 

Bc. Vretenička 

- chcel bližšiu informáciu o veterných elektrárňach 

 

MVDr. Balog 

- o aký list ZO KSS sa jedná 

- kto je GP Conzulting 

 

primátor 

- Mesto dostalo žiadosť o vyjadrenie k veterným elektrárňam. Mali by byť realizované v časti 

Prievrana, nejedná sa o mestský pozemok. 

- na zasadnutí MsR bol prejednaný list ZO KSS. Pripomienky a úlohy, ktoré boli uvedené,  

konzultoval primátor aj s p. Gubierom. 

 

MUDr. Baník 

– Mesto má záujem externe spolupracovať pri podávaní projektov s fi GP Consulting. 

Zástupcovia budú prizvaní na ďalšie zasadnutie MsR. 
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prednosta 

- v Štatúte Mesta treba zaktualizovať niektoré zákony 

Hlasovanie: 

11 za                                                 - proti                     Mgr. Jánošík sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

2. Záverečný účet Mesta za rok 2007 

    Poslancom bol zaslaný na preštudovanie domov. 

    Hlavná kontrolórka konštatovala, že na záverečný účet bol prevedený audit a pred prejednávaním 

bol záverečný účet mesta vystavený k nahliadnutiu pre verejnosť. 

    V súlade so zákonom NR SR č. 369/90 Zb. o Obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

                                                              D O P O R U Č I L A 

Záverečný účet mesta za rok 2007 schváliť. 

Správa o činnosti a výsledkoch hospodárskej činnosti MsPS – príspevkovej organizácie je súčasťou  

tohto záverečného účtu. 

 

Hlasovanie: Kto je za to, aby bol Záverečný účet za rok 2007 schválený? 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

3. Správa o činnosti komisie kultúry 

4. Správa o činnosti stavebnej komisie 

Obidve správy boli vypracované písomne a poslancom zaslané. 

Diskusia: 

p. Klembasová 

- upozornila na nutnú opravu KD, hlavne strechy 

- aby sa financie získané z prenájmu nebytových priestorov KD vrátili na činnosť 

 

Mestské zastupiteľstvo vzalo obidve správy na vedomie. 

 

5.  R ô z n e 

VZN č. 3/2008 Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Mesta Poltár 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 
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VZN č. 4/2008 o rozhodovaní o opravných prostriedkoch proti rozhodnutiu riaditeľa predškolského 

zariadenia 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

Zrušenie dodatku č. l  k VZN č. 5/2006 o spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za stravovanie, 

bývanie, zaopatrenie v ZOS 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

- odpredaj nehnuteľnosti – pozemkov v k. ú. Poltár C KN parc. č. 1536/2 o výmere 275 m2 kultúry 

zastavaná plocha a nádvoria, C KN parc. č. 1536/8 o výmere 322 m2 kultúry zastavaná plocha a 

nádvoria a C KN parc. č. 1536/14 o výmere 31 m2 kultúry zastavaná plocha a nádvoria v cene 

150.- Sk/m2 pre Adenet, s. r. o., IČO 36796689, Ul. Šafárikova 75, Tornaľa 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

- doplnenie komisie pre spoluprácu s podnikateľmi o Ing. Júliusa Zemana 

 Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

- komisia na zavedenie Eura: prednosta MsÚ, hlavná kontrolórka a vedúci oddelení, riaditelia 

zariadení zriadených Mestom  

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

- Pracovný poriadok pre pedagogických zamestnancov a ostatných zamestnancov škôl a školských 

zariadení 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 
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- schválenie kúpy pozemku v k. ú. Slaná Lehota vedeného na LV č. 1575 E KN parc. č. 97 

o výmere 583 m2, kultúry záhrada v cene 100.- Sk za m2 od Eriky Balážovej rod. Jahodníkovej, 

bytom Svätoplukovo č. 545 v podiele 1/1 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

 

-vyradenie Špeciálnej základnej školy, Ul. železničná Poltár zo siete škôl a školských zariadení 

 SR 

Diskusia: 

p. Pajda 

- mal dotazy: kde sa budú učiť žiaci, 

                       koľko detí z mesta Poltár navštevuje túto školu, 

                       aký bude osud zamestnancov školy, 

                       čo bude so ZŤP deťmi, ktoré sú na vozíčkoch 

 

Ing. Pribilincová 

- deti budú začlenené do ZŠ, 

- z mesta Poltár navštevuje školu 14 – 16 detí, 

- zamestnanci patria pod KŠÚ, 

- pre deti ZŤP na vozíčkoch bude vybudovaný bezbariérový prístup 

 

Bc. Vretenička 

- aký bol primárny dôvod na to, že sa tým teraz zaoberáme 

 

primátor 

- o vyjadrenie nás požiadal KŠÚ 

 

Ing. Pribilincová 

- budova školy je v zlom technickom stave a ak počet detí ešte klesne, budú presunutí do Lučenca 

 

Mgr. Jánošík 

- koľko detí je možné integrovať 
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Ing. Pribilincová 

- treba požiadať o diagnostikovanie a súhlas rodiča 

 

p. Pajda 

- či sa tento problém týka iba špeciálnej školy v našom meste 

 

Ing. Pribilincová 

- týka sa to 3 škôl tohto typu 

Hlasovanie: 

Kto súhlasí s vyradením Špeciálnej základnej školy, Ul. železničná Poltár zo siete škôl a školských 

zariadení SR? 

8 za                                                   - proti                                           4 sa zdržali hlasovania 

MUDr. Gasperová,                                                                                 Gavalec, 

Klembasová,                                                                                            Bc. Vretenička, 

Skypalová,                                                                                               Pajda, 

MVDr. Balog,                                                                                          Mgr. Jánošík  

Ing. Kubaliak, 

Sobota. 

Srnišová,                                                                                                  Ing. Kišák neprítomný 

MUDr. Baník  

 

- Kto je za to, aby nebol schválený finančný príspevok vo výške 100.000.- Sk na zhotovenie 

projektovej žiadosti pre projekt „Rekonštrukcia výplňových konštrukcií a zateplenie objektu ZŠ, Ul. 

školská, nakoľko nebolo vykonané Mestom výberové konanie? 

Hlasovanie: 

10 za                                                 - proti                                            2 sa zdržali hlasovania 

                                                                                                                Gavalec, Ing. Kubaliak 

                                                                                                                Ing. Kišák neprítomný 

 

- delegovanie p. Jaroslavy Skypalovej za členku Rady školy pri Gymnáziu v Poltári ako zástupkyňu 

Mesta 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 
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- delegovanie za členov do Rady školy pri ZŠ, Ul. slobody: p.  Mgr. Pavel Jánošík,  

                                                                                 Bc. Jozef Vretenička, 

                                         JUDr. František Krajčo,  

ako zástupcov zriaďovateľa 

 Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

 

- zakúpenie kosačky pre Mesto Poltár do výšky 130. 000.- Sk 

Hlasovanie: 

12 za                                                 - proti                                    - sa zdržal hlasovania 

                                                                                                                Ing. Július Kišák                                

                                                                                                                neprítomný 

Potom hlavná kontrolórka p. Iveta Lakotová predložila tieto správy: 

- Správa z kontroly plnenia uznesení MsZ a MsR v Poltári za II. polrok 2007 

- Správa o využití dotácie pre náboženské spoločnosti 

- Správa o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Volejbalový klub za rok 2007 

- Správa z vykonanej kontroly pracovno právnych vzťahov vzniknutých na základe dohôd MsÚ 

- Správa z kontroly hospodárenia a celkovej činnosti Spoločného obecného úradu v Poltári za rok 

2007 

- Priebežnú správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre TJ Sklotatran Poltár za r. 2007 

Všetky správy boli zaslané poslancom na preštudovanie domov. 

 Diskusia: 

hlavná kontrolórka 

    Konštatovala, že v rozpočte Mesta na r. 2007 MsZ pre Volejbalový klub schválilo dotáciu 

v celkovej výške 115.000.- Sk a pre TJ Sklotatran Poltár v celkovej výške 380.000.- Sk a energie 

130.000.- Sk. Čerpanie TJ bolo 417.000.- Sk a úhrada energií 173.000.- Sk. 

    Obidva kluby mali v termíne do 31. 1. 2008 predložiť doklady na kontrolu zúčtovania 

poskytnutej dotácie, čo ani jeden z klubov nesplnil. Mestský volejbalový klub ich predložil 31. 3. 

2008 a TJ Sklotatran 30. 4. 2008. Všetky predložené doklady a peňažný denník boli TJ Sklotatranu 

vrátené na prepracovanie a doplnenie chýbajúcich údajov a v termíne do 9. 5. 2008 ich mali vrátiť 

späť. 

    V zmysle platných zákonov a prijatého VZN o poskytovaní dotácií je potrebné vyvodiť za 

porušenie finančný postih a krátiť poskytnutú dotáciu o alikvotnú čiastku. 

p. Čičmancová 

- krátenie finančnej dotácie pre obidva kluby doporučila aj ekonomická komisia 

 

Mgr. Jánošík 

- mal dotaz, ako prežijú bez finančných prostriedkov 
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MUDr. Baník 

-o dodržaní finančnej disciplíny boli informovaní, ale o sankciách nie. Prvýkrát o tom počul na 

poslednom zasadnutí MsR. 

 

hlavná kontrolórka 

- na poskytovanie dotácií budú prevedené kontroly aj z NKÚ. P. Štrbová bola oslovená 3 krát, 

takisto aj p. Dudášová. 

 

p. Gavalec 

- sú to dobrovoľné pracovníčky, ktoré to robia vo voľnom čase. Dajme im symbolickú pokutu. 

 

Skypalová 

- potom trpia deti 

 

primátor 

- hľadajme možnosti, ako to spravodlivo poriešiť 

 

p. Klembasová 

- nemôžme ich veľmi ukrátiť 

Hlasovanie: 

Kto je za neschválenie dotácie podľa rozpočtu na r. 2008 pre TJ Sklotatran a Mestský volejbalový 

klub v Poltári v plnej výške, ale ju krátiť o 1/12 – inu za každý mesiac omeškania do predloženia 

vyúčtovania poskytnutej dotácie za r. 2007? 

11 za                                                  - proti                                    MUDr. Baník sa zdržal hlasovania 

                                                                                                         Ing. Kišák neprítomný 

Diskusia: 

hlavná kontrolórka 

- treba riešiť nepomer v osobnom ohodnotení dvoch pracovníkov Spoločného stavebného úrad. 

 

Na budúcom zasadnutí podá primátor mesta informáciu o riešení. 

 

Gavalec 

- hlavná kontrolórka doplní výšku finančných prostriedkov, ktoré boli vyplatené Mgr. Franíkovej 

 

Skypalová 

- upozornila na prekrytie strechy na KD v Slanej Lehote 
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MVDr. Balog 

- pri bytovke č. 720 na Ul. slobody treba doplniť smetné nádoby a jedno neónové svietidlo na 

parkovisko 

-vyspravenie MK do Hájikov od PD po hnojisko a rozhrnúť šotolinu v Prievrane 

 

Gavalec 

- chcel vypracovať správu o činnosti Spoločného školského úradu, ktorý prekročil rozpočet 

o 3.000.- Sk za r. 2007. Na nákladoch sa majú podieľať všetky obce rovnako. 

 

p. Sobota 

- reagoval na pripomienku p. Gavalca o prekročení rozpočtu SŠÚ o 3.000.- Sk dotazom, kde sme 

my museli nájsť 2, 5 mil. Sk na dostavbu, údajne dostavaného a pripraveného na kolaudáciu, 

Domova dôchodcov 

- na budúcom zasadnutí mestskej rady budeme riešiť záchranu pieskovísk v meste a parkovacie 

miesta pri bl. A, B, C, D 

- asfaltový koberec pri 20 b. j. treba reklamovať 

- na kosenie v meste vypracovať harmonogram 

 

Mgr. Jánošík 

-navrhol upozorniť pracovníkov MsPS, aby pri kosení dali pozor na autá 

 

p. Gubier 

- upozornil na opravu strechy na KD 

- navrhol prejednať koncepciu kultúry v meste 

- opraviť lavičku pri Brndiarovi a šachty v meste 

 

p. Repa 

- mal dotaz, komu patrí strelnica na starom ihrisku 

- pomník padlým obetiam je v zlom technickom stave 

- triedenie smetí, odvoz skla v meste z rodinných domov 

 

Uznesenie č. 2/2008 

zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Poltári konané 

dňa 29. 4. 2008 

 

M E S T S K É   Z A S T U P I T E Ľ S T V O: 

 

I. B E R I E  N A  V E D O M I E : 

1. slávnostné prijatie bezpríspevkových darcov krvi 

2. zloženie sľubu novej poslankyne p. Jaroslavy Skypalovej 
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3. správu z kontroly plnenia uznesení MsZ a MsR v Poltári za II. polrok 2007 

4. stanovisko k záverečnému účtu mesta za rok 2007 

5. správu o využití dotácie pre náboženské spoločnosti 

6. správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre Volejbalový klub za rok 2007 

7. správu z vykonanej kontroly pracovno právnych vzťahov vzniknutých na základe dohôd MsÚ 

8. správu z kontroly hospodárenia a celkovej činnosti Spoločného obecného úradu v Poltári za rok 

2007 

9. priebežnú správu o výsledku kontroly využitia účelovej dotácie pre TJ Sklotatran Poltár za r. 

2007 

10. správu o činnosti komisie pre výstavbu, dopravu a ŽP pri MsZ v Poltári 

11. správu o činnosti komisie kultúry 

 

II. S C H V A Ľ U J E 

A/ 

1. správu o činnosti mestskej rady, návrhoch mestskej rady a primátora mesta 

2.odpredaj nehnuteľnosti – pozemkov v k. ú. Poltár C KN parc. č. 1536/2 o výmere 275 m2 kultúry 

zastavaná plocha a nádvoria, C KN parc. č. 1536/8 o výmere 322 m2 kultúry zastavaná plocha a 

nádvoria a C KN parc. č. 1536/14 o výmere 31 m2 kultúry zastavaná plocha a nádvoria v cene 

150.- Sk/m2 pre Adenet, s. r. o., IČO 36796689, Ul. Šafárikova 75, Tornaľa 

3. za člena komisie pre spoluprácu s podnikateľmi Ing. Júliusa Zemana 

4.komisiu na zavedenie Eura: prednosta MsÚ, hlavná kontrolórka a vedúci oddelení, riaditelia 

zariadení zriadených Mestom  

5. pracovný poriadok pre školy a školské zariadenia 

6. kúpu pozemku v k. ú. Slaná Lehota vedeného na LV č. 1575 E KN parc. č. 97 o výmere 583 m2 

kultúry záhrada v cene 100.- Sk za m2 od Eriky Balážovej  rod. Jahodníkovej, bytom Svätoplukovo 

č. 545 v podiele 1/1 

7. finančné prostriedky do výšky 130.000.- Sk na zakúpenie motorovej kosačky pre Mesto  

 

B/ 

1.záverečný účet mesta Poltár za rok 2007 

2. VZN č. 3  Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Poltár 

3. VZN č. 4 o rozhodovaní o opravných prostriedkoch proti rozhodnutiam riaditeľa predškolského 

zariadenia 

4.zrušenie Dodatku č. 1 k VZN  č. 5/2006 o spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za stravovanie, 

bývanie, zaopatrenie v ZOS v Poltári 

 

III. N E S C H V A Ľ U J E 

1.finančný príspevok vo výške 100.000.- Sk na zhotovenie projektovej žiadosti pre projekt 

„Rekonštrukcia výplňových konštrukcií a zateplenie objektu ZŠ, Ul. školská, nakoľko nebolo 

vykonané Mestom výberové konanie 

2.dotáciu podľa schváleného rozpočtu na r. 2008 pre TJ Sklolatran a Mestský volejbalový klub v 

Poltári v plnej výške, ale ju krátiť o 1/12 – inu za každý mesiac omeškania do predloženia 

vyúčtovania poskytnutej dotácie za r. 2007 

 

IV.S Ú H L A S Í 

1.s vyradením Špeciálnej základnej školy, Ul. železničná Poltár zo siete škôl a školských zariadení 

 SR 
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V. DE L E G U J E 

1.za členku do Rady školy pri Gymnáziu p. Jaroslavu Skypalovú ako zástupcu Mesta 

2.za členov do Rady školy pri ZŠ, Ul. slobody: p.  Mgr. Pavel Jánošík,  

                                                                                 Bc. Jozef Vretenička, 

                                         JUDr. František Krajčo,  

ako zástupcov zriaďovateľa 

 

 

     Keďže viac bodov programu nebolo, ani pripomienok, poďakoval primátor mesta prítomným za 

účasť a rokovanie mestského zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

 

Ing. Pavel  R O N Č Á K                                                 JUDr. František  K R A J Č O 

        primátor                                                                              prednosta MsÚ 

 

 

 

 

MUDr. Radovan  B A N Í K                                             Pavel  G A V A L E C 

            I. overovateľ                                                                II. overovateľ 

 

 

 

 

Zapísala: Marta  K U P Č E K O V Á 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Z Á P I S N I C A 

napísaná na zasadnutí Mestského zastupiteľstva v Poltári 

konané dňa 29. 4. 2008 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 


